
 

 

 

Αθήνα, 31 Ιανουαρίου 2022 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς του κ.κ. Υπουργούς 

Ανάπτυξης και Επενδύσεων 

& 

Παιδείας και Θρησκευμάτων 

 

Θέμα: «Πότε θα ολοκληρωθεί το έργο ΣΔΙΤ για την κατασκευή 

φοιτητικών κατοικιών του πανεπιστημίου Κρήτης;» 

 

Στις 24 Φεβρουαρίου 2020 πραγματοποιήθηκε η πρώτη φάση του  

έργου ΣΔΙΤ για την κατασκευή φοιτητικών εστιών του πανεπιστημίου Κρήτης. 

Το έργο έχει εκτιμώμενο κόστος 255 εκατ. ευρώ (με 30 έως 40 εκατ. τη 

συμμετοχή του κράτους σε αυτό) και το φυσικό του αντικείμενο περιλαμβάνει 

τόσο την κατασκευή φοιτητικών σπιτιών στο Ηράκλειο όσο και την κατασκευή  

φοιτητικών εστιών και συνεδριακού κέντρου στην πανεπιστημιούπολη του 

Γάλλου, στο Ρέθυμνο. Ο διαγωνισμός αναμενόταν να ολοκληρωθεί σε δύο 

φάσεις. Αρχικά, η αναθέτουσα αρχή θα έκανε την πρόσκληση για την υποβολή 

εκδήλωσης ενδιαφέροντος, διαδικασία η οποία έχει ήδη ολοκληρωθεί. Στην 

συνέχεια θα λάμβανε χώρα η φάση του ανταγωνιστικού διαλόγου μεταξύ της 

αναθέτουσας αρχής και των επενδυτικών σχημάτων που θα είχαν περάσει στην 

δεύτερη φάση του διαγωνισμού, η οποία θα ολοκληρωνόταν με την 

οριστικοποίηση του φυσικού αντικειμένου του έργου και με την κατάθεση 

δεσμευτικών προσφορών. 
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 Ωστόσο, σύμφωνα με δημοσιεύματα του οικονομικού τύπου, τους 

τελευταίους μήνες έχουν παρατηρηθεί μεγάλες καθυστερήσεις στην ωρίμανση 

και στην προώθηση των έργων ΣΔΙΤ. Ενώ η απόφαση της διυπουργικής 

επιτροπή των ΣΔΙΤ είχε ληφθεί ήδη από τον Μάιο του 2019 από την 

προηγούμενη κυβέρνηση, δεν υπάρχει κανένα νέο για το πότε θα κατατεθούν 

οι δεσμευτικές προσφορές για το έργο. Έτσι, παρότι η ανακοινωμένη 

ημερομηνία ολοκλήρωσης του διαγωνισμού ήταν τον Οκτώβριο του 2020, ο 

διαγωνισμός σύμφωνα με σχετικά δημοσιεύματα, βρίσκεται ακόμα στο δεύτερο 

στάδιο του ανταγωνιστικού διαλόγου, στο στάδιο δηλαδή των επιτόπιων 

επισκέψεων από τα ενδιαφερόμενα σχήματα. 

Λαμβάνοντας υπόψη τη σημασία του έργου αυτού για το Πανεπιστήμιο 

Κρήτης και την εύρυθμη λειτουργία του τα επόμενα χρόνια, καθώς και τον 

κοινωνικό του χαρακτήρα μια εποχή που όλο και περισσότεροι φοιτητές 

αδυνατούν να επιβαρύνουν τον οικογενειακό τους προϋπολογισμό με  έξοδα 

ενοικίασης κατοικίας στην πόλη που φοιτούν. 

Ερωτώνται οι κ.κ. Υπουργοί: 

1) Σε ποιο  στάδιο βρίσκεται το έργο ΣΔΙΤ των φοιτητικών εστιών του 

πανεπιστημίου Κρήτης και πότε αναμένεται η κατάθεση των 

δεσμευτικών προσφορών για το έργο; 

2) Πότε αναμένεται να ολοκληρωθεί το εν λόγω έργο; 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

Μαμουλάκης Χάρης 

 

 

Αναγνωστοπούλου Σία 

 

Βαρδάκης Σωκράτης 

 

Γκιόλας Γιάννης 

 

Ηγουμενίδης Νικόλαος 

 

Θραψανιώτης Μανώλης 

 



 

Μάλαμα Κυριακή 

 

Μάρκου Κώστας 

 

Μιχαηλίδης Ανδρέας 

 

Παπαδόπουλος Σάκης 

 

Ραγκούσης Γιάννης 

 

Σαρακιώτης Γιάννης 

 

Σκούφα Μπέττυ 

 

Σπίρτζης Χρήστος 

 

Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος 

 

Τσίπρας Γεώργιος 

 

Φωτίου Θεανώ 

 




